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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
	
A.	ACTIELIJST	
Nr.	 Actiepunt	 Wie	 Datum	

gereed	
Status	

20190130-05			
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

-Banner	zwerfafval			
		schoonmaken	en		
		verplaatsen.		
-Nieuwe	Banner	aanvragen.	
-Alternatieve	locatie		
		bepalen.	

Diana	Assman	en	Albert	van	
Loon/	
Gemeente	(René	de	Koeijer/	
Melissa	Albouyaoui-Buijs).	
	

2021-02	 De	Gouden	Leeuw	is	bereid	om	1	banner	tegen	het	
zwerfafval	op	te	laten	hangen	bij	de	ingang.	Dit	zal	
wel	een	tijdelijke	oplossing	zijn,	omdat	het	terrein	
t.z.t.	op	de	schop	gaat.	Het	Havenbedrijf	heeft	
destijds	toegezegd	hier	de	kosten	voor	te	willen	
dragen.	
De	banner	op	het	dorp	is	zo	ver	verschoten	dat	
deze	inmiddels	nog	nauwelijks	leesbaar	is.	Deze	
willen	we	dan	gelijktijdig	vervangen	op	kosten	van	
de	Dorpstafel.	Zodra	hier	een	offerte	voor	is	zal	dit	
in	stemming	gebracht	worden	tijdens	een	zitting	
van	de	dorpstafel.	Planning	is	om	dit	op	14-12-
2022	in	stemming	te	laten	brengen.	

202001-2	
	
	
	
	
	

Sluipverkeer	 Werkgroep	Verkeer:	Antoine	
Broere/	Walther	Horstman/	Joël	
vd	Griend/Michelle	
Verweij/Albert	van	Loon/Hans	
Broere/Richard	Karels	
i.s.m.	Bureau	SOAP	

2023-Q1	 Zie	agendapunt	6.	
Werkgroep	gaat	i.s.m.	adviesbureau	SOAP	het	
ideeënboek	verder	uitwerken	en	aanbieden	aan	de	
wethouder	teneinde	gezamenlijk	een	
raadsvoorstel	voor	te	bereiden.	

20200603	
	
	

Meeting	toekomst	Riethof	 Woonkwartier	(Noortje	
Enkhuizen)	

2022-Q1	 De	groenbakken	worden	nu	leeggemaakt,	zodat	in	
het	najaar	gestart	kan	worden	met	het	aanbrengen	
van	groen	door	de	gemeente.	

20210302-1C	
	
	

Woningbouw	terrein	
“Zwaluwe	Bouw”	Olavstraat	

Zwaluw	Bouw	en	gemeente	 -	 Het	bestemmingsplan	is	inmiddels	vastgesteld	in	
de	gemeenteraad	en	ligt	nu	ter	inzage	bij	de	raad	
van	state.	

20210203-7	 Evenementen	
aansluiting(en)	

Hans	Broere	 -	 Evenementen	aansluiting	bij	het	sportterrein	van	
DHV	is	inmiddels	gerealiseerd.		
Op	Plein	1940	zal	2e	inpandige	aansluiting	komen	
in	2023.	
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Nr.	 Actiepunt	 Wie	 Datum	

gereed	
Status	

20210602-1C	 Bestuursaansprakelijkheid	 Antoine	Broere	 2021-09	 Inmiddels	via	gebeid	coördinator	vernomen	dat	
het	bestuur	en	alle	vrijwilligers	verzekerd	zijn	via	
de	collectieve	vrijwilligersverzekering.	Info	
https://www.moerdijk.nl/Vrijwilligersverzekering		
Mits	behoorlijk	bestuur.	

20210602-6	 Feestverlichting	bomen	 Karlijn	Rietschoten	 2022-Q4	 Dorpstafel	heeft	ingestemd	met	een	financiële	
bijdrage	voor	de	verlichting	van	2	bomen.	Ook	Port	
of	Moerdijk,	Dorpsnieuws	en	centraal	comité	
dragen	financieel	bij.	Voorwaarde	is	nog	wel	dat	
servicekosten	gedragen	gaan	worden	door	de	
gemeente.	Dit	houdt	in	dat	als	de	verlichting	in	de	
komende	5-8	jaar	kapotgaat	dat	deze	hersteld	
wordt.	Kosten	bedragen	€350	per	boom	per	jaar.	
Gemeente	moet	hier	nog	beleid	voor	maken	en	kan	
nu	dus	nog	niet	garant	staan.	Port	of	Moerdijk	wil	
voor	overbrugging	van	het	1e	jaar	de	servicekosten	
voor	1	boom	op	zich	nemen.	Afgesproken	wordt	
dat	servicekosten	voor	verlichting	in	de	2e	boom	
eventueel	door	de	dorpstafel	gedragen	worden.	Dit	
dient	dan	wel	opnieuw	in	stemming	gebracht	te	
worden.	

20210126-1b	 Verkiezingen	bestuur	DT	 Dagelijks	bestuur	 2022-Q3	 Daisy	Steenbergen	heeft	zich	kandidaat	gesteld	
voor	de	functie	van	Penningmeester.	Hierover	zal	
tijdens	de	dorpstafel	van	14-12-2022	gestemd	
worden.	

20220720-2b	 Heg	achter	Riethof	
groenonderhoud.	

Theo	van	Oosterhout/	Angelic	de	
Jong-Vermaas	
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Nr.	 Actiepunt	 Wie	 Datum	

gereed	
Status	

20220720-5	 Honden	uitlaatplaats	 Petra	Schets,	Bert	Kokke	
Bert	Voeten	(Gemeente)	

2022-Q4	 Toezegging	vanuit	Port	of	Moerdijk	om	dit	
financieel	te	ondersteunen.	
Vanuit	gemeente	wordt	de	locatie	op	
Zevenbergschen	Hoek	meegenomen	in	een	grotere	
aanbesteding.	Hiermee	wordt	geborgd	dat	de	
gemeente	het	beheer/onderhoud	uitvoert.		
Grootte	50	x12	mtr.	De	uitlaatplaats	wordt	geheel	
omheind.	Hierin	mogen	ook	de	honden	loslopen	
die	niet	onder	appèl	staan.		De	spoorzone	is	ook	
een	losloopgebied,	mits	de	hond	wel	voldoende	
onder	appèl	staat.	

20220720-8	 Digitale	stemming	
steunaanvraag	
Zomercarnaval.	

Antoine	Broere	 2022-08	 Deze	aanvraag	is	inmiddels	toegekend.	
***Afvoeren	van	actielijst***	

20220720-9b	 Financiële	bijdrage	
Speeltoestel	speeltuin		

Hans	van	Brenkelen	 2022-Q4	 Indienen	plan	en	nota	conform	voorwaarde	
toewijzing	gelden	om	daarna	in	stemming	te	
brengen.	

20220720-9c	 Nieuwe	Mariabeeld	locatie	 Jan	den	Reijer,	Michelle	Verweij	 -	n.	 Inmiddels	is	er	een	werkgroep	van	4	personen,	die	
in	overleg	zijn	met	een	contactpersoon	bij	de	
gemeente	en	LPM.	(Er	hangt	schijnbaar	ook	nog	
een	stichting	aan	vast)	

20220921-1e	 Evaluatie	communicatie	
dorpstafel	met	de	gemeente	

Albert	van	loon,	Angelic	de	Jong,	
Antoine	Broere	

2023-Q2	 Dagelijks	bestuur	en	de	gebiedscoördinator	
tussentijds	de	dorpstafel	evalueren	om	samen	te	
kijken	hoe	we	dit	kunnen	verbeteren.	Vervolgens	
bekijken	wij	samen	met	de	dorpstafel	in	maart	
2023	of	dit	de	goede	kant	op	gaat. 
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Nr.	 Actiepunt	 Wie	 Datum	

gereed	
Status	

20220921-4	 Haalbaarheidsplan	vooraf	
bespreken	t.a.v.	
stationsgebied.	

Job	Dijkstra	 	 De	dorpstafel	wil	graag	inhoudelijk	
meepraten/denken	over	het	
haalbaarheidsdocument,	voordat	deze	in	
stemming	wordt	gebracht	bij	de	gemeenteraad	en	
waarbij	er	nog	voldoende	tijd	en	ruimte	is	om	
zaken	aan	te	passen.	
 

20220921-5	 Verzoek	aan	Rijkswaterstaat	
om	ander	vorm	van	groen	
aan	ter	compensatie	van	
gerooide	bomen.	

Wethouder	Danny	Dingemans	 2022-Q4	 Voor	groen	herstel	en	verkeersveiligheid	
(verblinding	verkeer	A16	door	auto’s	op	
(Gelderseweg/Achterdijk). 

20220921-9c	 Betaling	kosten	
reanimatiecursus	door	
dorpstafel?	

Petra	Schets,	Inge	Bakelaar	 2022-Q4	 Besloten is dat de kosten voor 2022 betaald gaan 
worden door de dorpstafel. Voor de toekomst zal de 
organisator elk kalenderjaar opnieuw een begroting 
op moeten stellen en deze vooraf (begin van het jaar) 
in stemming moeten brengen. 

20221101-10	 Locatie	boom	ideeën	 Angelic	de	Jong,	Albert	van	Loon	 2022-Q4	 In het St. Martinus Park staat een boom die het 
uitzicht van de bewoners in de appartementen flink. 
Deze boom wordt daarom binnenkort omgehakt. Ter 
compensatie wordt er 1 boom teruggeplaatst.  
Graag hoort de gemeente hier goede ideeën voor. 
Voor het einde van dit jaar aanleveren. 

	
Groene	tekst													=	NIEUW	t.o.v.	vorige	lijst	
Geel	gemarkeerd				=	Extra	aandacht	
Groen	gemarkeerd=	Gereed	
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
	
	
B.	LOPENDE	PROGRAMMA’S	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
C.	PROJECTEN	

Monitoring	Gemeentelijke	
projecten		

Medewerker	gemeente	–	
parnters	–	tafelaar(s)	

Datum	laatste	
Up-date	

Standpunt	dorpstafel	
Ø status/aandacht	

-	 	 	 	
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Projecten		 Organisatie	 Tafelaar(s)	 Doelstellingen	Dorpstafel	ZBH	
Dorpswinkel/Pinautomaat	
	

Dorpstafel	Prio-1	2022	 Gert	Suur	 De	werkgroep	heeft	een	huis	aan	huis	enquête	
gehouden	op	het	dorp.	Hierbij	zijn	417	
handtekeningen	verzameld	(417	adressen=1044	
inwoners).	Hiervan	399	(97%)	hebben	JA	aangeven	
dat	zij	graag	een	winkel	in	het	dorps	willen	hebben.	
Hiervan	327	aangegeven	dat	ze	daar	ook	hier	de	
dagelijkse	boodschappen	willen	doen.	
Tegen	een	PostNL	zegt	378	JA	
Tegen	een	Koffiecorner/Café	302	JA	
Er	wordt	een	afspraak	gemaakt	met	dagelijks	
bestuur	dorpstafel	en	de	werkgroep	DorpsCafé	om	
te	bekijken	wat	nu	verder	de	mogelijkheden	zijn.	
We	hebben	ook	al	een	serieuze	locatie.	De	
projectontwikkelaar	van	voormalig	Café	De	Zwaan	
is	bereid	om	begaande	grond	ruimte	te	creëren	
voor	zowel	een	Café	als	een	Dorpswinkel.	Ook	
wordt	momenteel	een	businessplan	geschreven	
door	een	potentiële	ondernemer	van	de	Winkel.	De	
werkgroep	is	nu	zover	gereed.	Nu	staat	een	gesprek	
met	het	bestuur	van	de	dorpstafel	gepland	en	met	
de	werkgroep	dorpscafé	om	te	kijken	wat	verder	
mogelijk	is,	ook	richting	gemeente.	

Dorpscafé	
	

Dorpstafel	Prio-2	2022	 Martin	Kramer	 De	werkgroep	is	vorige	week	ook	bijeengeweest.	
Ook	van	hieruit	bestaat	de	behoefte	om	contact	en	
afstemming	met	de	werkgroep	Dorpswinkel.	In	
deze	werkgroep	ziet	men	ook	diverse	kansen.	
Hiervoor	is	ook	al	iemand	benadert.	

Verkeer	
	

Dorpstafel	Prio-3	2022	 Antoine	Broere/	
Albert	van	Loon	

Samenvoegen	met	huidige	werkgroep	of	wat	willen	
hier	nu	mee?	Dagelijks	bestuur	moet	deze	nog	
opstarten.	

Wonen	en	Onderverhuur	
	

Dorpstafel	Prio-4	2022	 Daisy	Steenbergen,	
Miriam	Wilmot.	

Daisy	is	momenteel	de	enige	in	de	werkgroep	met	
haar	man.	Je	kunt	je	hierbij	dus	nog	aanmelden.	
Doelstelling	is	de	verpaupering	op	het	dorps	tegen	
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
te	gaan.	Dit	betreft	zowel	onkruid	wat	niet	
aangepakt	wordt	op	zowel	openbare	ruimtes	als	
privéterrein.		Tegengaan	onderverhuur	waarbij	
eigenaren	verzaken	om	onderhoud	te	doen.	In	
hoeverre	doet	de	gemeente	hier	wat	aan.	Hier	nog	
geen	antwoorden	op	gekregen	vanuit	de	gemeente.	
Er	is	inmiddels	wel	een	afspraak	met	de	
gebiedscoördinator	Angelic	gemaakt.	

Groenvoorziening	
	

Dorpstafel	Prio-5	2022	 n.o.t.g.	 Moet	nog	opgestart	worden.	

Den	Hartog	naar	
industrieterrein	
	

Dorpstafel	Prio-6	2022	 n.o.t.g.	 Moet	nog	opgestart	worden.	

380kv	 Tennet	
	

Ad	Zwanen/	
Hans	Broere	
Gemeente	Ab	de	
Feijter	

Zie	agendapunt	7.	De	teleurstelling	is	groot!	Het	
blijkt	dat	je	door	Tennet	niet	serieus	genomen	
wordt.	Vele	bijeenkomsten	en	met	als	resultaat	een	
bankje	en	vogelkastje,	Pure	tijdverspilling.	

Windmolens	A16	 Windpark	Zonzeel	-namens	werkgroep	
met	de	drie	windkernen	

Antoine	Broere/	
Jef	Strijbos/	
Hans	van	
Brenkelen.	

Geen	nieuwe	ontwikkelingen	sinds	laatste	
dorpstafel	in	juni	2022.	In	oktober	start	het	overleg	
weer.	

TruckParking/LPM	 Gemeente	(Bas	Hendrikx)	 Albert	van	Loon	
Ad	Zwanen/	
Antoine	Broere.	

Er	vindt	nu	overleg	plaats	met	de	Gouden	leeuw	
door	LPM	om	over	de	verder	invulling	van	de	
truckparking	te	praten.		
Samen	met	de	locatie	Kanters.	
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Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
MFC	(nieuwe	school	
inclusief	buurthuisfunctie)	
Zevenbergschen	Hoek	

Gemeente	(Caroline	Claassen)	 Hans	van	
Brenkelen/	Joël	vd	
Griend	

Commotie	n.a.v.	persbericht	over	tijdelijke	
verhuizing	van	o.a.	de	seniorenactiviteiten,	blijkt	
ongegrond.	Het	voorbereidingskrediet	is	inmiddels	
door	de	raadcommissie	goedgekeurd	en	dit	zal	naar	
verwachting	(morgen)n	ook	door	de	gemeenteraad	
worden	goedgekeurd.	Hiermee	kan	gestart	worden	
met	het	ontwerp	voor	de	MFA.	Ook	is	er	een	
intentieverklaring	overeengekomen	tussen	de	
gemeente,	de	school	en	het	dorpshuis.	
Verenigingen	zijn	wel	betrokken	maar	dat	is	al	
enige	tijd	geleden	er	was	ook	niet	veel	te	overleggen	
gezien	de	traagheid	van	het	project.	De	input	is	wel	
steeds	meegenomen.	Er	wordt	gekeken	hoe	we	
beter	kunnen	communiceren	hierover.	

Vervolg	op	participatie	
onderzoek	voorzieningen	
HSL	

Gemeente	(Anton	Kieviet	/	Irene	Koch)	 2022-Q2	 Laatste	terugkoppeling	Hans	van	Brenkelen;	
Na	alle	kosten	die	gemaakt	zijn	is	er	nog	ongeveer	
€900.000	beschikbaar.	Alle	inventarisaties	
(geluidsmetingen)	bij	de	woningen	zijn	gedaan	en	
verwachting	is	dat	gemeente	binnenkort		richting	
bewoners	aan	geeft	op	welke	wijze	invulling	
gegeven	kan	worden	aan	geluidswerende	
maatregelen.	Restant	geld	kunnen	wij	dan	als	kern	
mogelijk	nog	besteden	aan	andere	voorzieningen	
i.o.m.	de	Dorpstafel.?	Wanneer	hoe	wie	?	

Arbeidsmigranten	
huisvesting	en	integratie	

Maud	van	der	Lee	(Contact	persoon	
Arbeidsmigranten	Moerdijk)	

-	 Zie	agendapunt	3	
Er	is	op	17	november	een	voorlichtingsbijeenkomst	
in	het	dorp	Moerdijk.	Maud/Angelic	zorgt	dat	de	
uitnodiging	hiervoor	digital	aangeleverd	wordt	bij	
de	secretaris	t.b.v.	alle	deelnemers.	
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C.	VERGADER	KALENDER	DORPSTAFEL	2022	
• 14-12-2022 Woensdag 

 

Sporenbergstraat	-	
woningbouw	

Gemeente	(Job	Dijkstra	en	werkgroep)	 Diana	Assman	 Bestemmingsplan	is	nu	vastgesteld,	ligt	nu	ter	
inzage	en	er	is	nu	nog	beroep	mogelijk	bij	de	Raad	
van	State.	Als	hier	niet	op	komt	is	er	in	november	
een	bestemmingsplan.	Nu	bezig	met	de	werkgroep	
over	de	inrichting	(type	woningen).	Binnenkort	
willen	we	aan	college	een	voorstel	voorleggen.	Dit	
samen	met	de	inrichting	van	de	speelvoorziening.	
Op	19-10-2022	komt	de	werkgroep	weer	bijeen.		

T.a.v.	aanlanding	
Nederwiek-3	
informeren	aan	de	
voorkant.	

Gemeente	gebiedscoordinator	 Angelic	de	Jong-
Vermaas	

Hier	opgebracht	om	dit	te	blijven	monitoren	en	
tijdig	betrokken	te	worden	als	het	ZBH	raakt.	
Op	dit	moment	lijkt	de	kans	klein	dat	
Zevenbergschen	Hoek	hier	hinder	van	gaat	
ondervinden.	


